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 Protokół  nr XIV/2015 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 19 października  2015 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:03 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
14-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   - Adam Kopis 
- Sekretarz Gminy                 -  Małgorzata Gąszczak 
- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała      
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – Barbara Kulak  
- Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocją Gminy –     
   Agnieszka Biniek  
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Łęka Opatowska dla 
Powiatu Kępińskiego na wykonanie w 2016 r. zadania inwestycyjnego 
realizowanego w ramach „Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 
Drogowej na lata 2016-2019”, 

2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2015 rok, 
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-

2022, 
4) wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie na kadencję 2016-2019. 

7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o analizie 
oświadczeń majątkowych. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 
szkolny 2014/2015. 

9. Informacja o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania nieruchomościami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich  sesjach. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy. 
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Wobec braku pytań i uwag poddano pod głosowanie porządek obrad. „Za” przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie.   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych jednogłośnie 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od 29.09.2015 r. do 19.10.2015 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań co do wystąpienia Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł  

do następnego punktu porządku obrad.  

 Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

1) Nr XIV/48/2015 w sprawie  zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy 

Łęka Opatowska dla Powiatu Kępińskiego na wykonanie w 2016 r. zadania 

inwestycyjnego realizowanego w ramach „Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019”, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała: „Zgodnie z ustaleniami komisji koszt całego 

zadania czyli odcinka drogi Opatów-Trzebień jest 3 274 715 zł. 50% z tego jest dotacją  

w ramach tzw.  „schetynówek”. Natomiast pozostała kwota Powiat tj. 1 637 357,50 zł. 

Zgodnie z wytycznymi do programu jeśli jest partnerstwo innej gminy otrzymuje się za 

złożony projekt punkty, które właściwie są najważniejsze w uzyskaniu dotacji.  

Wkład partnera w wartości układu własnego wnioskodawcy między 10% a 20%  

- otrzymuje się 1 punkt, 

Między 21% a 30% - 2 punkty, między 31% a 40% - 3 punkty, między 41% a 50% - 4 punkty 

powyżej 50% - 5 punkty. 

Następną możliwością do uzyskania punktów jest np. czy budowana lub remontowana 

droga, ma połączenie z drogami wyższego rzędu czyli wojewódzkimi i krajowymi. Nasza 

droga ma tylko bezpośrednie połączenie z drogą wojewódzką, która przebiega przez 

Opatów. Więc tych punktów dodatkowych niestety nie będzie dużo – 1pkt. Natomiast można 

dużo więcej uzyskać punktów za współpracę. Kwotowo będzie to wyglądać następująco: 
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Wkład powiatu wynosi – 1. 637 357,50 zł. aby uzyskać 5 pkt. to powinno być 50,1 % 

naszego wkładu co po wyliczeniu daje kwotę: 821 000 zł.  

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy „Wysoka Rado dyskutowaliśmy nad tą sprawą  

9 października br. i doskonale zdajecie sobie z tego sprawę, dyskusje były dość sugestywne 

i zgadzam się po dzień dzisiejszy z tym abyśmy w znaczącym stopniu przyłączyli się do 

inwestycji jako partner mając na uwadze dobro mieszkańców Gminy Łęka Opatowska bo ta 

droga tak jak tu Radni Powiatowi Dariusz Gąszczak jak i Marek Kowalski wspominali na 

poprzedniej sesji ma swoją historię, która sięga ponad dwudziestu lat. W związku z tym 

pójście w tą stronę znaczącego wsparcia Starostwa Powiatowego w Kępnie w kwestii 

realizacji tego krótkiego odcinka to jest niecałe 1800 metrów od skrzyżowania z drogą 

wojewódzką w Opatowie do kapliczki w Trzebieniu. Na tej części drogi powiatowej ma być 

całkowita modernizacja jak gdyby od podstaw łącznie z budową chodnika i ścieżki pieszo 

rowerowej wzdłuż terenów tzw. między miejscowościami. Bo na terenie gdzie są 

zabudowania mieszkalne to ma inaczej wyglądać. I dlatego nie ukrywam jestem za tym 

abyśmy w jakimś stopniu weszli w tą inwestycję. Warte zaznaczenia jest, że Starostwo 

Powiatowe wesprze Gminę Łęka Opatowska w naszych gminnych inwestycjach drogowych 

w przyszłym roku . Myślę, że budżet gminy Łęka Opatowska aż tak znacząco nie zakończy 

się w sensie inwestycji na przyszły rok tylko wybudowaniem tego jednego odcinka drogi bo z 

tego musimy sobie zdawać sprawę. Ponad 820 000 zł. to jest znacząca część środków 

inwestycyjnych gminy na przyszły rok ale jeśli nie zrobimy tego kroku to drogi nie będzie. 

Kieruję słowa do Radnych Powiatowych. Proszę to potraktować jako poważny sygnał od 

strony mieszkańców jak i radnych, którzy reprezentują tych mieszkańców, że chcemy ten 

odcinek drogi w jakimś stopniu wspólnie ze Starostwem Powiatowym wybudować od 

podstaw aby rzeczywiście służył na lata”.  

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Zalewski, który powiedział: „Kilka słów komentarza do tego co 

odbyło się na ostatniej komisji. Chciałem, żeby to faktycznie wyjątkowo zabrzmiało jasno  

i przejrzyście. Pierwsza zasadnicza sprawa to jest droga powiatowa czyli to co my  robimy to 

jest coś do czego nie jesteśmy zobowiązani i na ostatniej komisji zastanawialiśmy się, 

większość radnych 11 –stu było za tym, żeby przeznaczyć 51% środków na inwestycję 

dlaczego? Z tego co było mówione a dzisiaj nie było wspominane. Powiat jeżeli jest inaczej 

to proszę mnie sprostować składa wniosek na drogi Kępno – Wieluń oraz na naszą drogę 

Trzebień – Opatów i powtórzę to co mówiłem na ostatniej komisji, że powinniśmy zrobić 

wszystko żeby się nie mówiło potem, że my jako radni Gminy nie zrobiliśmy wszystkiego to 

co mogliśmy zrobić. Stąd to głosowanie. Oczywiście odbije się to negatywnie na 

inwestycjach naszych ale ponieważ będąc radnym kilkanaście lat i o tej drodze słyszę przy 

każdej kadencji zróbmy wreszcie tą drogę, chociaż ten jeden odcinek będzie załatwiony tak 

jak należy”.  

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy: „Zgodzę się z Panem Przewodniczącym, który tak 

dobitnie to zaznaczył z naszej strony jako Gminy Łęka Opatowska  to naprawdę będzie już 

wszystko w pełnym tego słowa znaczeniu odnośnie kwoty, którą wpiszemy. Patrzymy 

poprzez pryzmat tego co chcemy wspólnie zrobić na terenie Gminy Łęka Opatowska bo 

myślę, że na tą chwilę nie wiem czy Rada Miasta Kępna już wyraziła swoją akceptację  

w sensie woli przystąpienia w jakimś stopniu do tego drugiego  zadania. W tym momencie 

nie chcę klasyfikować czy tamto zadanie jest pierwsze czy drugie i niech to zabrzmi tak jak 

Pan Przewodniczący powiedział i uważam że tak będzie, że po przegłosowaniu tej uchwały 
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zrobimy wszystko w tym momencie co powinniśmy czyli aby móc zrealizować w przyszłym 

roku wyżej wspomniany odcinek drogi”. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak: „Na ostatniej sesji mówiłem,  

że bardzo dobrą rzeczą i odzewem w powiecie jest, że słowa Wójta i wyrażenie Rady były 

dobrym odzewem, że jest chęć współpracy, że Gmina chce współpracować i to jest 

przyczynkiem do tego, że patrzy się na tę drogę żeby ją wybudować w pierwszej kolejności. 

Myślę, że słowa Radnego Zalewskiego, że Wójt i Rada zrobiła tutaj wszystko i nikt tutaj nie 

może zarzucić że czegoś nie zrobiono. Myślę, że tak jak moim zadaniem jest staranie się  

o dobro gminy Łęka Opatowska tak już coś widać w tym kierunku jest zrobione. Można  by 

było nie robić nic, można było budować coś innego, chętnych gmin do współpracy jest wiele. 

Bądźmy dobrej myśli i idźmy w tym kierunku,  współpracujmy dalej i to odniesie efekty i ta 

droga w końcu będzie wybudowana. Przerażają naprawdę koszty budowy dróg,  

nie mówiąc o odcinku Opatów - Świba lub Opatów-Biadaszki. Są to były koszty nierealne do 

zrealizowania w ogóle w przyszłym roku całościowo. Ten w/w odcinek o którym 

rozmawialiśmy, będzie porządnie zrobiony i będzie dobrym efektem wykonania pewnej 

naszej wspólnej inwestycji”.  

 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż na posiedzeniu wspólnym 

komisji były omawiane dwie propozycje kwot: 

I propozycja – 821 000 zł.  

II propozycja – 500 000 zł.     

 

Wobec tego poddano pod głosowanie I propozycję tj. 821 000 zł.  

Głosowało za w/w propozycją 14 radnych „Za”.  

W związku z powyższym II propozycji nie poddano pod głosowanie.  

 

Następnie Wójt Gminy zaapelował: „Szanowny Panie Radny Powiatowy widział Pan ocenę 

sytuacji przy głosowaniu radnych. Wnioskuję aby przedstawić to stanowisko Radzie Powiatu 

Kępińskiego i liczymy w drugą stronę na wymianę finansową, o której w jakimś stopniu mówił 

i wspominał Pan Starosta, abyście w przyszły wtorek na sesji powiatu podjęli odpowiednie 

kroki i o to proszę Radnego Powiatowego reprezentującego Gminę Łęka Opatowska”.  

   

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/48/2015 w sprawie  

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Łęka Opatowska dla Powiatu 

Kępińskiego na wykonanie w 2016 r. zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

„Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019”, 

2) Nr XIV/49/2015 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 
2015 rok  
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetu Gminy Łęka Opatowska, które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy – to co mówiłem na posiedzeniu wspólnym takie hasło, 

które bardzo mi się spodobało to - sytuacja jest dynamiczna, mówię to z wielkim uśmiechem 

na twarzy bo powiem szczerze chciałbym mieć taką sytuację dynamiczną poprzez pozostałe 
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miesiące i ten czas który jest przed nami.   Te dotacje, które spływają tutaj w kwocie 70 tyś. 

zł. tutaj 40 tyś. zł. i już mamy te ponad 100 tyś. zł., które mamy do rozdysponowania 

pomijając te małe dotacje, to cieszy.  

 

Idąc dalej, Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu przedstawił pozytywną opinię z 

ostatniego posiedzenia komisji z dnia 9.10. br. gdzie na 9-ciu obecnych, 9-ciu było za 

zmianami.  

 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/49/2015 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2015 rok  
 
3) Nr XIV/50/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2015-2022, 
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała, iż zmiany Wieloletniej Prognozy mogą być  

dokonywane przy każdej zmianie budżetu lecz przynajmniej wtedy jeśli zajdą zmiany w 

przedsięwzięciach. Następnie omówiła zmiany WPF, które stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu.   

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/50/2015 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-2022, 
  
 
4) Nr XIV/51/2015 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie na 
kadencję 2016-2019 
 
Głos zabrała Sekretarz Gminy, która powiedziała: „Iż w dniu dzisiejszym mają Państwo Radni 

wybrać ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie. W sierpniu na sesji Rady Gminy powołali 

Państwo zespół opiniujący kandydatów przed dzisiejszym dokonaniem wyboru, który wydał 

opinię o kandydatach. Po zapoznaniu się z tą opinią trzeba będzie wytypować trzy osoby 

spośród Państwa do Komisji Skrutacyjnej i przeprowadzić głosowanie a ostatnim etapem 

będzie podjęcie przedmiotowej uchwały”. Następnie odczytano opinię zespołu opiniującego o 

kandydatach na ławników, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Idąc dalej wyłoniono trzy osoby do Komisji Skrutacyjnej w skład której weszli:  

- Grzegorz Adamski 

- Marcin Górecki  

- Łukasz Wiatrak 

W/w kandydaci wyrazili zgodę.  

Następnie skład Komisji Skrutacyjnej poddano pod głosowanie.  

Za proponowanym składem Komisji Skrutacyjnej głosowało 11 –stu radnych „za”, trzech 

„wstrzymało się od głosu”. 

 

Idąc dalej Sekretarz Gminy omówiła zasady głosowania a następnie Przewodniczący Rady 

Gminy w kolejności alfabetycznej odczytywał nazwiska radnych, którzy po kolei głosowali. 

Następnie odczytano protokół komisji Skrutacyjnej z głosowania tajnego w wyborach na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie na kadencję 2016-2019, z którego wynikało: 

Zgłoszonych kandydatur – 1 w osobie Wojciech Nawrot, 
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Liczba radnych którym wydano karty do głosowania – 14, 

Liczba kart wyjętych z urny – 14, 

Liczba głosów nieważnych - 0, 

Liczba głosów ważnych – 14, 

Liczba głosów ważnych  „za” wyborem kandydata na ławnika oddano 12 głosów, 

Liczba głosów ważnych „przeciw” wyborowi kandydata na ławnika  oddano 2 głosy. 

Spośród głosów ważnych komisja skrutacyjna stwierdziła, iż kandydat uzyskał więcej głosów 

ważnych „za” wyborem aniżeli „przeciw”. W związku z powyższym wybranym ławnikiem do 

Sądu Rejonowego w Kępnie został Wojciech Marek Nawrot.  

 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/51/2015 w sprawie wyboru 
ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie na kadencję 2016-2019. 
 
Ad. 7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o 
analizie oświadczeń majątkowych. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który przedstawił informacje o analizie oświadczeń 
majątkowych złożonych na ręce Przewodniczącego Rady Gminy, które stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który odczytał informację  o analizie oświadczeń 
majątkowych złożonych na ręce Wójta Gminy, które stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 
szkolny 2014/2015. 
 
Głos zabrała Kierownik GZPO – Pani Barbara Kulak, która przedstawiła Informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 2014/2015, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 9. Informacja o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 
gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce wpłynęła interpelacja od Radnego 
Markiewicza dot. prośby o wycinkę gałęzi które wchodzą w pas drogi powiatowej Siemianice-
Chróścin, likwidacji garbu poprzecznego na moście rzeki Pratwy oraz specjalnego 
oznakowania zaistniałego niebezpieczeństwa a także prośby o pogłębienie rowu od strony 
Siemianic.  

 Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

Głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiedział na interpelację Radnego Pacyny  dot. wykonania 
poziomego przejścia dla pieszych tzw. zebry przy Oddziale Przedszkolnym w Rakowie, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
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Ad. 12. Wolne wnioski i informacje 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Bartosik, który zawnioskował o możliwość podniesienia 
stawek ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP w Gminie Łęka Opatowska za udział w 
działaniu ratowniczym oraz za udział w szkoleniu pożarniczym a także poprosił o 
podniesienie wynagrodzenia  strażaka kierowcy-gospodarza   

Idąc dalej Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż w/w temat będzie poruszony na 
najbliższym wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy a następnie spytał odnośnie 
bezpłatnej pomocy prawnej w gminach.  

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy: „Na chwilę obecną obowiązuje ustawa o bezpłatnej 
pomocy prawnej. Do jej zorganizowania zobowiązany jest powiat, na który przypadają dwa 
punkty. Jeden planowany jest w Starostwie Powiatowym drugi punkt ma być zlokalizowany w 
każdej gminie na mocy porozumienia jeden dzień w tygodniu, cztery godziny dziennie 
Niestety wszyscy z tego nie skorzystają ponieważ ustawa nakłada pewne ograniczenia min. 
mogą to być osoby do 26 lat lub powyżej 65 lat, podopieczni Ośrodka Pomocy Społecznej 
itd. Także to nie jest pomoc dla wszystkich. Pewna grupa ludzi będzie rozczarowana. Jeden 
punkt który ma być wprowadzony na teren Powiatu Kępińskiego może jakby powiat 
zagospodarować, zatrudnić sam. Natomiast drugi punkt na terenie powiatu musi zostać 
zorganizowany w ramach konkursu rozliczonego na zasadzie ustawy o organizacjach 
pożytku publicznego i o wolontariacie i z tego właśnie naboru ta osoba z wyłonionego 
konkursu do naszej gminy trafi. O zatrudnienie mogą się starać radcy prawni, adwokaci 
doradcy podatkowi. Nie jest powiedziane, że co tydzień będzie ta sama osoba. Bezpłatna 
pomoc prawna ma funkcjonować od pierwszego stycznia 2016 r.”.     

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział: „Będąc na spotkaniu w Starostwie 
Powiatowym w Ostrzeszowie była omawiana kwestia sieci szerokopasmowej, która wywołała 
wiele kontrowersji. Efekt tej pracy jest taki, że w  poszczególnych gminach obrywa się po 
części Panu Marszałkowi, Wójtom lub innym pracownikom Urzędu Gminy, którzy w ogóle w 
tym temacie się nie powinni wypowiadać bo to jest inwestycja prowadzona poza gminą.  
W Opatowie gdzie przekopy pod asfaltem powodują to, że robią się tzw. spowalniacze, efekt 
ich pracy jest dla mnie nie do końca zrozumiały ale pozwólcie że w tym temacie zrobimy 
wszystko aby rzeczywiście to zostało wszystko doprecyzowane i wykonane przy odbiorze 
danych odcinków dróg. Ja pragnę głośno i wyraźnie powiedzieć , iż na tę chwilę gdzie ta sieć 
szerokopasmowa przebiega a gdzie niektóre domy są niepodłączone a składali 
oświadczenie i wyrazili chęć przyłączenia Ci mieszkańcy którzy zadeklarują chęć 
podłączenia to w tzw. drugim etapie będzie możliwość. Pozwólcie że na najbliższym 
posiedzeniu komisji określimy datę do kiedy można, gdzie i do kogo to trzeba zgłaszać. Nie 
było mowy na tę chwilę o poszerzeniu obrębu inwestycji o pozostałe miejscowości Trzebień, 
Biadaszki, Raków, Marianka Siemieńska, Zmyślona Słupska, Kuźnica itd. W ogóle o tym na 
tę chwilę nic się nie mówi. Mowa jest o drugim etapie jeśli z kalkulacji wyniknie że się opłaca 
jeszcze kogoś dołączyć tych których w I etapie nie zdążyli to będzie to możliwe. Także 
proszę taką informację mieszkańcom przekazać”.  

Następnie poinformował, iż cieszy  to, że wzrasta ilość mieszkańców korzystających z 
transportu publicznego, że mieszkańcy w jakimś stopniu z tego transportu publicznego 
korzystają, że efekt jest wymierny przede wszystkim finansowy. Nie ma żadnych nieścisłości 
a jeśli pojawiają się to są z automatu załatwiane poprzez Dyrektora Transportu PKS 
Kluczbork. 

Idąc dalej Wójt Gminy powiedział: „Cieszę się z sugestii Pana Przewodniczącego odnosząc 
się do wniosku Radnego Bartosika jak i członka Zarządu Oddziału Gminnego w sprawie 
podniesienia ekwiwalentu pieniężnego strażaków za udział w akcji i w szkoleniu. Ta sprawa 
leży od zeszłego roku, wcześniej była kwestia rozbicia kwot szkolenia w obrębie powiatu jak i 
poza powiat. Okazało się że nadzór prawny taki zapis kwestionuje i temat ucichł. Jestem za 
podniesieniem stawek ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków i myślę że można było by to 
wprowadzić od stycznia 2016 r.”. 
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Jako kolejny głos zabrał Radny Rogalewski, który przypomniał  Radnemu Powiatowemu: 
„Parę miesięcy temu była wyrwa na drodze powiatowej przy Zmyślonej Słupskiej  
i naprzeciwko lasu, ładnie było zrobione do tego kawałka a potem zostało około 400 metrów 
drogi i tam jest pięć dziur, które zostały pominięte być może materiału brakło a może po 
prostu powiat zapomniał i już tego nie zrobi, proszę o załatwienie tej sprawy”. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy spytał: „Czy w sprawie lustra  
w Trzebieniu udało się coś załatwić?” 

Wójt Gminy odpowiedział: „Na tę chwilę sprawa jest w toku”.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad.13 . Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 13:50 zamknął 
obrady XIV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Protokółowała:        Przewodniczący Rady 

/-/Renata Woźnica                     /-/Michał Jerczyński 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


